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W VII Sesji Rady Gminy Sicienko w dniu 30.10.2024 r. na 15 radnych udział wzięło 15 

radnych i zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2024 r. poz. 1465) podejmowane uchwały będą prawomocne. 

 

 

Przewodniczący obrad Mariusz Stężewski – Przewodniczący Rady Gminy 

 

 

Miejsce odbywania Sesji Sala posiedzeń 

Urzędu Gminy w Sicienku 

 

 

Czas trwania Sesji godz. 1405 – 1628 

 

 

Protokolant Sesji Katarzyna Batka 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli radni wg załączonej listy obecności. 

 

Zaproszeni goście: Małgorzata Wojnowska – Radna Powiatu Bydgoskiego 

Jan Buczek – Prezes Zrzeszenia Międzynarodowych 

Przewoźników Drogowych „Gmina Przyjazna Transportowi 

Drogowemu” 

Mariusz Jakubowski – Członek Zarządu Zrzeszenia 

Anna Brzezińska – Dyrektor Departamentu Władz Statutowych 

Strategii i Komunikacji, Rzecznik Prasowy Zrzeszenia 

 

Sołtysi: 

 

Agnieszka Kozłowska – Sołtys Sołectwa Zawada – Ugoda 

Alfred Malzahn – Sołtys Sołectwa Gliszcz 

Bartłomiej Michałek – Sołtys Sołectwa Nowaczkowo 

 

Pracownicy Urzędu Gminy  

i jednostek organizacyjnych: 

 

 

 

 

 

 

Piotr Chudzyński – Wójt Gminy 

Anna Rudniak – Zastępca Wójta 

Anna Rakoczy – Sekretarz Gminy 

Anna Lewandowska - Skarbnik Gminy 

Natalia Mural - Jońca – radca prawny 
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Ad.1. 

Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Mariusz Stężewski. Powitał radnych 

i wszystkie osoby obecne na Sesji. Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, iż 

w VII Sesji Rady Gminy Sicienko na ustawową liczbę 14 radnych uczestniczy 14 radnych, czyli 

wymagane quorum do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Sicienku Pani Anna Rakoczy wręczyła Panu 

Mariuszowi Nowakowi zaświadczenie o wyborze na radnego Gminy Sicienko w wyborach 

uzupełniających do Rady Gminy Sicienko. 

 

Radny Mariusz Nowak zgodnie z art. 23a ustawy o samorządzie gminnym przed przystąpieniem 

do wykonania mandatu złożył ślubowanie odczytując rotę ślubowania o treści: 

 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców.” 

 

Ad.3. 

Od momentu złożenia ślubowania przez nowo wybranego radnego w posiedzeniu uczestniczy 

15 radnych.  

 

LISTA OBECNOŚCI RADNYCH STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 1 DO NINIEJSZEGO 

PROTOKOŁU. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się z pytaniem, czy są wnioski o  zmianę porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

W związku ze złożeniem przez radnego Mariusza Nowaka deklaracji pracy w Komisji Kultury 

i Spraw Obywatelskich, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich, ustalenia 

jej liczebności i składu osobowego oraz zadań. Konieczne jest też usunięcie ze składu tej 

Komisji byłej radnej Karoliny Drabik. Zmiana ta będzie polegała więc tylko na wymianie 

radnych. 

 

Innych wniosków nie przedstawiono. Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o 

wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 15 uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich, ustalenia jej liczebności i składu 

osobowego oraz zadań. Pozostałe punkty porządku obrad ulegną przesunięciu. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

IMIENNY WYKAZ GŁOSOWAŃ RADNYCH GMINY SICIENKO PODCZAS VII SESJI 

RADY GMINY SICIENKO STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 2 DO NINIEJSZEGO 

PROTOKOŁU. 

 

W związku z przyjętą zmianą porządek obrad VII Sesji Rady Gminy Sicienko ma następujące 

brzmienie: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Wręczenie zaświadczenia i ślubowanie nowo wybranego radnego Gminy Sicienko. 

3. Stwierdzenie quorum i ewentualne wnioski o zmianę porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu VI Sesji Rady Gminy Sicienko. 
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5. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i wniosków. 

6. Przedstawienie informacji o pracy Wójta Gminy między Sesjami oraz przedstawienie 

informacji o stanie finansów gminy. 

 

7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2024 rok. 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Sicienko na lata 2024 – 2033. 

9. Uchwała w sprawie przyjęcia przez Gminę Sicienko zadania własnego Powiatu 

Bydgoskiego polegającego na wykonaniu dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

''Budowa ścieżki rowerowej wzdłuż drogi powiatowej 1528C Trzemiętówko-Sicienko 

na odcinku od ul. Polnej do drogi powiatowej 1527C''. 

10. Uchwała w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, 

rolnego, leśnego i opłaty targowej, wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia 

wynagrodzenia za inkaso. 

11. Uchwała w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Sicienko 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na rok 2025. 

12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Kultury i Spraw 

Obywatelskich, ustalenia jej liczebności i składu osobowego oraz zadań. 

 

13. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie Sesji. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół VI Sesji Rady Gminy Sicienko został 

udostępniony radnym. Radni nie zgłosili uwag do treści protokołu. Przewodniczący zwrócił się 

z wnioskiem o przyjęcie protokołu bez odczytywania i poddał go pod głosowanie. Protokół 

został przyjęty. 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie z wykonania uchwał i wniosków przedstawiła Zastępca Wójta. Poinformowała, 

że podczas VI Sesji w dniu 25 września 2024 r. Rada Gminy Sicienko podjęła 7 uchwał. Zmiany 

budżetu są realizowane, a uchwała została opublikowana w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego. Uchylone uchwały przestały obowiązywać. 

Pozostałe uchwały są realizowane. Akty prawa miejscowego zostały opublikowane 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko – Pomorskiego i już obowiązują. 

Na pytania radnych odpowiedzi udzielono podczas Sesji. W kwestii zieleni przy obelisku 

w Sicienku poinformowała, że temat został zbadany i zieleń zostanie na nowo zaaranżowana 

wiosną przyszłego roku. 

 

Ad.5. 

Informację o pracy między Sesjami przedstawili Wójt Gminy i Zastępca Wójta. 

 

INFORMACJA O REALIZACJI ZADAŃ W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI STANOWI 

ZAŁĄCZNIK NR 3 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Jan Buczek – Prezes Zrzeszenia Międzynarodowych Przewoźników Drogowych „Gmina 

Przyjazna Transportowi Drogowemu”.  

Przedstawił informacje na temat Zrzeszenia, zasad i celu jego funkcjonowania. Wyraził uznanie 

dla działań Gminy Sicienko skierowanych do przedsiębiorców zajmujących się transportem, 
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polegających na obniżeniu podatków od środków transportowych. W związku z takimi 

działaniami Zrzeszenie przyznało Gminie Sicienko certyfikat Zrzeszenia Międzynarodowych 

Przewoźników Drogowych „Gmina Przyjazna Transportowi Drogowemu” i wręczył 

pamiątkowy grawerton Wójtowi Gminy Sicienko. Zapewnił o promowaniu oferty Gminy. 

 

Wójt Gminy 

 

Podziękował za otrzymane wyróżnienie. Poinformował, że w 2018 r., gdy Rada Gminy 

Sicienko obniżyła podatki od środków transportowych wpływy z nich wynosiły ok. 280 tys. zł. 

W 2024 r. wyniosą one już ok. 610 tys. zł. Długofalowe działania przynoszą już efekty. 

 

Skarbnik Gminy poinformowała, że na rachunku podstawowym budżetu gminy znajdują się 

środki w wysokości 12.960.829 zł, natomiast na lokacie terminowej w Banku Gospodarstwa 

Krajowego ulokowanych jest 6 mln zł. 

 

Małgorzata Wojnowska – radna Powiatu Bydgoskiego 

 

Poinformowała, że 14 października na jej zaproszenie Gminę odwiedziła Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych Anna Radtke, która spotkała się z Wójtem Gminy i Sołtysami w Gliszczu 

i Sicienku. Rozmawiano o budowie chodnika na niebezpiecznym odcinku drogi w Gliszczu na 

wysokości stadniny. Chodnik ma być budowany w przyszłym roku łącznie z wyznaczeniem 

przejścia dla pieszych. Natomiast w Sicienku rozmawiano o budowie chodnika w kierunku 

Sitna. Do końca grudnia ma być opracowana dokumentacja projektowa. Ustalono ZRID. Dzień 

po Sesji planowana jest wizyta w Zielonczynie. Poinformowała, że kilka zadań planowanych 

jest do wprowadzenia do nowego budżetu. Zwróciła uwagę na konieczność naprawy, a w 

niektórych miejscach wręcz budowy nowego chodnika w Trzemiętowie. Rozmawiano też 

o uporządkowaniu ścieżki rowerowej przy drodze Wojnowo – Prosperowo. Poinformowała, że 

zwróciła się do niej Sołtys Osówca o wsparcie w sprawie działań dotyczących oświetlenia 

i przejścia dla pieszych. Poinformowała, że odbiór prac związanych z utwardzeniem pobocza 

drogi Janin – Strzelewo nastąpi wcześniej niż planowano. Zaprosiła na obchody Święta 

Niepodległości oraz 100.lcia polskiej szkoły w Kruszynie.  

 

Radny Ryszard Treliński 

 

Zwrócił uwagę na problem wąskiej i zniszczonej drogi w Teresinie. Poprosił, by ją również 

mieć na uwadze i sprawdzić na miejscu jej stan. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach. 

 

p r z e r w a  w  o b r a d a c h  1 4 5 7  –  1 5 1 5  

 

Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2024 rok (druk 3E0, projekt A). Poinformował, 

że wszystkie projekty uchwał były omawiane podczas wspólnego posiedzenia Komisji stałych 

Rady Gminy. Poprosił Przewodniczącą Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich, która 

prowadziła to posiedzenie, o podanie stanowiska obu Komisji co do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 13 radnych na 13 obecnych 
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głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR VII/40/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 PAŹDZIERNIKA 2024 ROKU 

 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU GMINY NA 2024 

ROK 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 4 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy finansowej gminy Sicienko na lata 2024 – 2033 

(wydruk z 28.10.2024 r., projekt A).  

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 13 radnych głosowało 

za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR VII/41/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 PAŹDZIERNIKA 2024 ROKU 

 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ GMINY SICIENKO NA LATA 2024-2033 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 5 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

przez Gminę Sicienko zadania własnego Powiatu Bydgoskiego polegającego na wykonaniu 

dokumentacji projektowej dla zadania pn. ''Budowa ścieżki rowerowej wzdłuż drogi 

powiatowej 1528C Trzemiętówko-Sicienko na odcinku od ul. Polnej do drogi powiatowej 

1527C'' (druk 7AD). 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 13 radnych głosowało 

za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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UCHWAŁA NR VII/42/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 PAŹDZIERNIKA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE PRZYJĘCIA PRZEZ GMINĘ SICIENKO ZADANIA WŁASNEGO POWIATU 

BYDGOSKIEGO POLEGAJĄCEGO NA WYKONANIU DOKUMENTACJI 

PROJEKTOWEJ DLA ZADANIA PN. „BUDOWA ŚCIEŻKI ROWEROWEJ 

WZDŁUŻ DROGI POWIATOWEJ 1528C TRZEMIĘTÓWKO – SICIENKO NA 

ODCINKU OD UL. POLNEJ DO DROGI POWIATOWEJ 1527C” 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 6 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie zarządzenia 

poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego i opłaty targowej, 

wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wynagrodzenia za inkaso (druk 8F4). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 13 radnych głosowało 

za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR VII/43/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 PAŹDZIERNIKA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE ZARZĄDZENIA POBORU W DRODZE INKASA PODATKU OD 

NIERUCHOMOŚCI, ROLNEGO, LEŚNEGO I OPŁATY TARGOWEJ, 

WYZNACZENIA INKASENTÓW ORAZ USTALENIA WYNAGRODZENIA 

ZA INKASO 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 7 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia 

rocznego programu współpracy Gminy Sicienko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 (druk C5A). 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 13 radnych głosowało 

za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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UCHWAŁA NR VII/44/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 PAŹDZIERNIKA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE UCHWALENIA ROCZNEGO PROGRAMU WSPÓŁPRACY GMINY 

SICIENKO Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI ORAZ INNYMI 

PODMIOTAMI, O KTÓRYCH MOWA W ART. 3 UST. 3 USTAWY Z DNIA 24 

KWIETNIA 2003 ROKU O DZIAŁALNOŚCI POŻYTKU PUBLICZNEGO I O 

WOLONTARIACIE NA ROK 2025 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 8 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie powołania Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich, ustalenia jej liczebności i składu 

osobowego oraz zadań (druk D3E). Poinformował, że projekt nie był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji, jednak na początku Sesji zgłosił potrzebę jego przyjęcia. 

Radny Mariusz Nowak zadeklarował chęć pracy w Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich. 

 

ZGŁOSZENIE DEKLARACJI PRACY RADNEGO W KOMISJI KULTURY I SPRAW 

OBYWATELSKICH STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 9 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR VII/45/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 PAŹDZIERNIKA 2024 ROKU 

 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE POWOŁANIA KOMISJI KULTURY I SPRAW 

OBYWATELSKICH, USTALENIA JEJ LICZEBNOŚCI I SKŁADU OSOBOWEGO ORAZ 

ZADAŃ 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 10 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych przez radnych Gminy Sicienko. 

 

INFORMACJA O ZŁOŻONYCH PRZEWODNICZĄCEMU RADY GMINY SICIENKO 

OŚWIADCZENIACH MAJĄTKOWYCH STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 11 DO 

NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych Wójtowi Gminy Sicienko przedstawiła 

Sekretarz Gminy. 

 

INFORMACJA O ZŁOŻONYCH WÓJTOWI GMINY SICIENKO OŚWIADCZENIACH 

MAJĄTKOWYCH STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 12 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 
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Ad.14. 

Sprawy różne: 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Radny Grzegorz Czeczot 

Radny Wojciech Rybarczyk 

Radny Arkadiusz Szczepaniak 

Radny Zbigniew Pradelski 

Sołtys Bartłomiej Michałek 

Wójt Gminy Sicienko Piotr Chudzyński 

 

Dyskutowano na temat inwestycji drogowej realizowanej w Mochlu, modernizacji oświetlenia 

drogowego, otwarcia Centrum Sportu w Sicienku i zaproszonych na tę uroczystość gości, zasad 

korzystania z Centrum i terminu jego otwarcia dla mieszkańców, ogłaszanych naborów na 

wolne stanowiska pracy w Urzędzie Gminy w Sicienku, remontu odcinka drogi 

w Nowaczkowie, pomocy właścicielom pałacu w Słupowie. 

 

Radny Mariusz Trudnowski 

 

Poprosił o naprawę zniszczonego przez ciężarówki nasypu przy stadionie na końcu 

ul. Nasypowej w Sicienku oraz wyjazdu z tej ulicy w ul. Sportową.  

 

Radny Jacek Karolczak 

 

1. Zwrócił uwagę na problem z przejazdem i przejściem przez skrzyżowanie ul. Akacjowej 

i Świerkowej w Pawłówku po opadach deszczu. Woda z ul. Świerkowej spływa na 

Akacjową zalewając ją. Prosi o interwencję i próbę rozwiązania problemu związanego 

z odwodnieniem. 

2. Poprosił o zwrócenie się do zakładu gazowniczego, który ma wstawiony na środku pasa 

drogowego na początku ul. Świerkowej w Pawłówku słup informujący o zaworze, 

o przeniesienie go na brzeg tego pasa. To samo dotyczy operatora sieci 

telekomunikacyjnej, którego skrzynkę również zasadne byłoby przenieść na granicę pasa 

drogowego. Wyjaśnił, że Pawłówek w tym rejonie się rozwija, budynki są zamieszkiwane 

i już słup z gazowni jest przetrącony. Istnieje ryzyko, że również skrzynka zostanie przez 

któreś auto uszkodzona i mieszkańcy zostaną odcięci od telefonii lub internetu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Poinformował, że do Rady Gminy Sicienko wpłynęło pismo Marszałka Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego w Toruniu z prośbą o oddelegowanie przedstawiciela Rady 

do udziału w pracach Europejskiego Korpusu Radnych Gmin i Powiatów Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego. Zgodnie z wytycznymi kandydatem nie może być Przewodniczący 

Rady. Temat był sygnalizowany podczas wspólnego posiedzenia Komisji stałych Rady Gminy. 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

 

Radna Emilia Kalinowska 

 

Zgłosiła kandydaturę radnego Jacka Karolczaka. 

 

Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatów nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyznaczenie radnego Jacka Karolczaka 

jako kandydata Rady Gminy Sicienko do Europejskiego Korpusu Radnych Gmin i Powiatów 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 

Kandydatura została przyjęta. 

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak 

 

1. Zauważył, że od 1 stycznia 2025 r. mieszkańcy będą zobowiązani segregować odzież. 

Można ją odwozić do Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów, jednak gdy ktoś ma jedną, 

bądź kilka sztuk najczęściej wyrzuca to do odpadów zmieszanych. Niegdyś w gminie, 

m.in. w Kruszynie i Kruszyńcu stały kontenery na odzież. Po jakimś czasie zostały 

zlikwidowane ze względu na tworzący się przy nich bałagan, firmy nie odbierały 

systematycznie wrzucanej tam odzieży. Poprosił o udzielenie odpowiedzi na kolejnej 

Sesji, czy Gmina zorganizuje takie kontenery, które będą regularnie opróżniane, czy 

jeśli nie będzie tego organizować, sołtysi będą mogli znaleźć na własną rękę firmę, która 

taki kontener ustawi i będzie go opróżniała.  

2. Poprosił o interwencję na ul. Ogrodowej w Kruszynie, na której na odcinku kilkuset 

metrów od kilku dni jest ciemno. Nie ma oświetlenia. 

3. Poinformował, że był świadkiem groźnej sytuacji z biegającym psem bez nadzoru 

w miejscowości Kruszyn. Problem bezpańskich psów dotyczy całej gminy. Zwrócił się 

z pytaniem o możliwość wsparcia mieszkańców w inny sposób, niż przewiduje 

stosowna uchwała Rady Gminy, np. poprzez opracowanie ulotki dla właścicieli psów 

informującej o konsekwencjach w przypadku, gdy biegający pies zrobi komuś krzywdę. 

Dodał, że w Kruszynie  biega pies, który już kilkukrotnie był wyłapywany, a następnie 

oddawany właścicielowi. Proceder ten się powtarza.  

 

Sołtys Sołectwa Nowaczkowo Bartłomiej Michałek 

 

1. Zwrócił się z wnioskiem, który zgłaszany był podczas Zebrania Wiejskiego, o wycinkę 

krzewów wchodzących w pas jezdni na wyremontowanym odcinku drogi 

w Nowaczkowie. 

2. Zwrócił się z pytaniem o realizację sprawy dotyczącej sprawdzenia granic działki – 

drogi prowadzącej od drogi gminnej w stronę posesji nr 15 w Nowaczkowie. 

 

Ad.15. 

W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady VII Sesji 

Rady Gminy Sicienko. 

 

Na tym protokół zakończono. Zawiera on 9 stron ponumerowanych kolejno od 1 do 9. Jego 

integralną część stanowią załączniki ponumerowane kolejno od 1 do 12. 

 

 

 

Protokolant Sesji          Przewodniczący Rady Gminy   

 

 

 Katarzyna Batka                                   Mariusz Stężewski 

 


